
ZÁPISY  Z JEDNÁNÍ RADY MĚSTYSE 

 

Rada č. 99 – 17.7.2013 

 

- rada doporučila zastupitelstvu k odsouhlasení prodej  pozemku městyse  p.č. 792/21 o výměře 112 

   m2 v k.ú. Lysice panu M. Dostálovi, Lysice, 

- doporučila zastupitelstvu k odsouhlasení prodej pozemku městyse p.č. 353/55 o výměře 40 m2 v 

   k.ú. Lysice  panu M. Němečkovi, Lysice, 

- doporučila zastupitelstvu k odsouhlasení prodej  pozemku městyse p.č.792/18 v k.ú. Lysice panu 

   V. Tejkalovi a panu A. Tejkalovi, Lysice, 

- schválila podpis smlouvy o budoucí smlouvě na věcné břemeno s firmou E. ON Distribuce a.s. na 

   přechod místní komunikace na p.č. 2814/94 za podmínky, že bude proveden protlakem pod 

   komunikací, 

- vzala na vědomí žádost pan Žilky o  odkoupení pozemku p.č. 792/19 v k.ú. Lysice  a postoupila 

   zastupitelstvu k projednání, 

- schválila smlouvu o zřízení věcného břemene mezi manžely Knotkovými, JMP Net, s.r.o. a 

   městysem, 

- schválila akční nabídku firmy Smejkal na opravu střechy na bytovém domě na nám. Osvobození 

   č.p. 150 za cenu 375.587,- Kč včetně DPH bez víceprací, 

- doporučila zastupitelstvu ke schválení prodej pozemku městyse  p.č. 792/20 o výměře 123 m2 

   manželům Mazourkovým, Lysice, 

-  schválila podpis smlouvy o udělení souhlasu k provedení stavby polních cest p.č. 7121, 7122, 

   7115, 7116, 7133, 7096 a 7099 v obci a k.ú. Lysice se Státním pozemkovým úřadem, 

-  vzala na vědomí projektovou dokumentaci od firmy OK PYRUS, Brno na opravu krovu a střechy 

   radnice a postoupila zastupitelstvu k projednání, 

- schválila rozpočtové opatření na opravu světel veřejného osvětlení (ulice Sokolská, V Zahradách), 

   kterou provede pan J. Sedláček, Lysice, 

- vzala na vědomí návrh rekonstrukce půdní vestavby v budově mateřské školy od ing. Bacíka 

   včetně rozpočtu a rozhodla předložit zastupitelstvu k projednání. 

 

Rada č. 100 – 31.7.2013 

 

- rada vzala na vědomí návrh JUDr. Němcové na ukončení činnosti komise pro přestupky 

  v Lysicích a převedení pod úřad v Boskovicích a rozhodla předložit k posouzení zastupitelstvu, 

- vyhodnotila nabídky na rekonstrukci chodníku v ulici Brněnská: 

a) nabídka č. 1  -  DEAS Boskovice – nabídka byla dne 30.7. v 8.15 h stažena z důvodu jiných 

zakázek 

b) nabídka č. 2  -  TEKOSTAV, s.r.o. Lysice -   1.354.615,50 Kč vč. DPH 

c) nabídka č. 3  -  KSB, s.r.o., Pardubice        -   1.367.199,50 Kč vč. DPH 

d) nabídka č. 4  -  KAPOUN, s.r.o., Brno       -   1.344.046,-   Kč  vč. DPH 

e) nabídka č. 5  -  Karel Porč, s.r.o., Lysice    -   1.331.013,-   Kč  vč. DPH 

f) nabídka č. 6  -  MOYSES, s.r.o. Blansko    -   1.348.873,-   Kč  vč. DPH 

 

Vítězem soutěže se stává firma Karel Porč, s.r.o., Lysice s nabídkou 1.331.013,- Kč vč. DPH. 

RML pověřila starostu podpisem smlouvy a spoluprací při realizaci akce , 

- projednala otázky kolem výběrového řízení na auto pro svoz BRO. Vzala na vědomí návrh pana 

  ing. Piliara na nákup auta pro sběrný dvůr Lysice a rozhodla dořešit akci v měsíci srpnu, 

- projednala dopravní obslužnost v Lysicích. Nebyly vzneseny žádné připomínky, 

- vzala na vědomí žádost o prodej pozemku městyse p.č. 792/22 v k.ú. Lysice o výměře 108m2 paní 

  E. Horákové a postoupila zastupitelstvu ke schválení, 

- zprostila od poplatku za domovní odpad rodinu paní Danillové, která žije dlouhodobě v zahraničí, 

- vyhodnotila ceny vodného a stočného k 30.6.2013 a postoupila zastupitelstvu k projednání, 



- vzala na vědomí žádost manželů Dostálových o směnu pozemku s městysem a postoupila 

  zastupitelstvu k projednání, 

- převzala záštitu nad výroční výstavou ČSCH Lysice k 80. výročí a věnovala tři sady pohárů, 

- přidělila byt č.6 v nájemním domě na nám. Osvobození čp.150 paní M. Pospíchalové, 

- přidělila byt č.5 v nájemním domě na nám. Osvobození čp.150 paní M. Krajíčkové, 

- vzala na vědomí zprávu od Finančního úřadu Brno o provedené kontrole hospodaření městyse. 

  Kontrola proběhla bez závad, 

- na základě zprávy ing. Nováka, auditora městyse, uložila paní Hoškové zaměření jednotlivých 

  hrobových míst do 31.8.2013 z důvodu vypracování kalkulace nákladové ceny na jednotlivé 

  hrobové místo. Od 1.1.2014 dojde ke změně výše poplatku za hrobové místo na místním hřbitově, 

- vzala na vědomí dopis od maminek malých dětí k navýšení kapacity Mateřské školy Lysice a 

  postoupila zastupitelstvu k vyjádření. 

 

Rada č. 101 – 7.8.2013 

 

- rada projednala zprávu o stavu požární ochrany v Lysicích od pana Zdeňka Němce, 

- projednala program jednání zastupitelstva, 

- uložila starostovi zajistit výměnu vadných spínacích hodin ke kašně na nám. Osvobození, 

- schválila podpis smlouvy s panem Smejkalem – rekonstrukce střešní krytiny bytového domu na 

   nám. Osvobození č.p. 150 Lysice, 

- uložila starostovi připravit podklady pro výběrové řízení na napojení vrtu za Vintrovými na 

   vodovodní řad na rok 2014 ve spolupráci s VAS Boskovice. 

 

 

Rada č. 102 – 14.8.2013 

 

- rada pověřila vypsáním a organizací výběrového řízení na nákup auta pro svoz BRO (sběrný dvůr) 

  pana Piliara , 

- dohodla se stavební firmou TEKOSTAV Lysice možné práce na hřbitově (oprava márnice a zídky 

   kolem vchodu do hlavní brány hřbitova) a vyžádala si cenovou nabídku, 

- ve spolupráci se zástupcem HC Lysice posoudila stav kluziště a vyžádala si cenovou nabídku na 

  případné opravy,   

- seznámila se se stavem oprav na tenisovém kurtu z dotací MAS Boskovicko plus, 

- vzala na vědomí schválení vyúčtování sbírky pro obec Křešice od KÚ Jmk Brno, 

- vzala na vědomí kladný výsledek kontroly na koupališti od krajské hygienické stanice, 

- vzala na vědomí písemnou stížnost na rušení nočního klidu u koupaliště a uložila starostovi 

  projednat stížnost s nájemcem restaurace na koupališti, 

- vzala na vědomí žádost o byt městyse od paní Šubrtové, Olomouc a zařadila do evidence, 

- neschválila žádost o zproštění poplatku za TKO pí. Stejskalové, 

- vzala na vědomí požadavek na přeložení vodovodu, který vede přes pozemek pana Šrámka v ulici 

  Zámecká, na obecní pozemek. Úkol panu Šrámkovi: zajistit nacenění a zařadit do rozpočtového 

  opatření zastupitelstva, 

- vzala na vědomí informaci o poskytnutí dotace z programu Zelená úsporám na zateplení školy. 

 

Rada č. 103 – 21.8.2013 

 

- rada převzala záštitu nad letošní soutěží SDH „ Soutěž o pohár rady městyse v požárním útoku“ a 

  schválila částku do 2500 Kč na pořízení pohárů pro vítěze, 

- schválila proplacení faktury za opravu příjmu pozemního televizního signálu na bytovém 

  domě č.p. 150 narušeného při rekonstrukci střešní krytiny domu, 

- vzala na vědomí oznámení o povolení vypouštění odpadních vod ze zubních ordinací MUDr. 

  Kučerové a MUDr. Šumberové, 



- vzala na vědomí výsledky rozborů vody na koupališti, 

- schválila nabídku na rekonstrukci střešní krytiny na objektu ve dvoře za domem  č.p. 150 dle 

   předložené nabídky, 

- vzala na vědomí žádost o výměnu bytu městyse od paní Bartekové , 

- schválila členy a náhradníky hodnotící komise veřejné zakázky malého rozsahu "Sběr a svoz 

  biologicky rozložitelných odpadů v Lysicích – dodávka kontejnerového nosiče s podvozkem a 2 ks 

  kontejnerů" v tomto složení: 

  Členové: Ing. František Piliar, Zdeněk Fojt st., Jindřich Šrámek 

  Náhradníci: Ing. Luděk Baláč, Mgr. Radek Kratochvil, Jaroslav Čechman 

  Hodnotící komise bude rovněž plnit funkci komise pro otevírání obálek, 

- vzala na vědomí schválení dotace na zakázku „Sběr a svoz biologicky rozložitelných odpadů 

v Lysicích“, 

- uložila starostovi nařídit majiteli vraku auta z lomu v Zámecké ulici jeho odklizení. 

 

Rada č. 104 – 4.9.2013 

 

- rada nedoporučila výměnu kuchyňské linky v jednom z bytů v domě městyse v čp. 271 v ulici 

  Štěchovská, 

- odsouhlasila výměnu kuchyňské linky v jednom z bytů v domě městyse v čp. 150  na 

   náměstí Osvobození, 

- uložila starostovi vypsat výběrové řízení na opravu cesty k ulici Boskovická, 

- vzala na vědomí žádost o obecní byt – pí.Orlická, Lysice, 

- odsouhlasila ČSCHDZ Lysice  pronájem sklepů na sokolovně a stanovila roční nájem ve výši 

  200,- Kč, 

- vzala na vědomí žádost o obecní byt – p. J. Vinter,  Lysice, 

- neodsouhlasila žádost HZS JMK ÚO Blansko o finanční příspěvek z rozpočtu na činnost PS 

  Kunštát, 

- stanovila  pro volby do PS Parlamentu ČR v Lysicích jeden volební okrsek, 9 členů komise a 

  zapisovatelku E. Hoškovou, 

-  uložila starostovi zajistit finanční nabídku od firmy RENARDS na administraci akce zateplení 

   Základní školy E. Beneše Lysice, 

- uložila starostovi zaslat na VAS Boskovice objednávku na zpracování projektu Přeložka 

  vodovodního řadu u domu p. Šrámka v ulici Zámecká. 

 

Rada č. 105 -  18.9.2013 

 

-  rada vzala na vědomí schválení nové smlouvy s  JUDr. Němcovou  o činnosti komise pro 

   přestupky v Lysicích , 

-  schválila částku 700,- Kč za měsíc při obsazení 1 hodiny v týdenním rozvrhu tělocvičny ZŠ. Cena 

   za pronájem malé tělocvičny se nemění, zůstává 400,- Kč, 

-  vzala na vědomí žádost o byt městyse M.Juránka, Lysice, I. Konstanze, Býkovice, 

   M.Brodecké, Lysice, 

-  vzala na vědomí žádost o zimní údržbu cesty kolem zdi u sklípků v ulici Zámecká (naproti 

   koupališti) a uložila údržbě zařadit do plánu zimní údržby, 

- schválila návrh cenové nabídky na administraci akcí  „Zateplení ZŠ“ a „Nástavba MŠ“ 

   firmou Renards dle předloženého návrhu, 

- stanovila částku částku 40,- Kč/m2/rok za úhradu služeb na místním hřbitově za jedno hrobové 

   místo.  Poplatek za pronájem hrobu se skládá z poplatku za pronájem hrobu a poplatku za služby 

   spojené s provozem hřbitova. 

 

Rada č. 106 -  25.9.2013 

 



- rada schválila vítěznou firmu na rekonstrukci cesty k ulici Boskovická 

Nabídky: 

1) Karel Porč, s.r.o. – cena včetně DPH 496.708,60 Kč 

2) Kapoun, s.r.o.  -  cena včetně DPH    532.441,-    Kč 

3) Tekostav, s.r.o. – cena včetně DPH    494.061,-   Kč 

    Vítěznou firmou se stala dle předložených nabídek firma Tekostav s cenou 494.061,- Kč. Rada 

     pověřila starostu podpisem smlouvy, 

- rada doporučila výsledné pořadí hodnocení nabídek veřejné zakázky na dodávku vozu pro sběrný 

  dvůr a přidělení zakázky vítěznému uchazeči: AGROTEC a.s., se sídlem Brněnská 74, 693 01 

  Hustopeče, IČ: 00544957 s celkovou nabídkovou cenou 818 000 Kč bez DPH a 989 780 Kč 

  včetně DPH a doporučila zastupitelstvu ke schválení, 

- vzala na vědomí žádost o poskytnutí finančního příspěvku pro HVB na rok 2014 a doporučila 

  zařadit do rozpočtu pro příští rok, 

- schválila podpis smlouvy s firmou Karel Porč, s.r.o. na úklid místních komunikací, 

- uložila starostovi vyžádat nabídku na dodávku dlažby do chodby k ordinaci MUDr. Mokrošové a 

 do kotelny zdravotního střediska. 

 

Rada č. 107 – 2.10.2013 

 

- rada na základě připomínky Ing. Vaňka na vypadávání kamenů z jeho tarasu pod parkovacími 

  místy na ulici Boskovické v místě nájezdu od nemovitosti pana Vaňka rozhodla o opravě tarasu v 

  rámci rekonstrukce cesty k ulici Boskovická firmou TEKOSTAV, 

- vzala na vědomí žádost H. Olejníčka,  Lysice o pronájem části pozemku p.č. 37 o výměře 230 m2 

  v k.ú. Lysice  a  postoupila zastupitelstvu k posouzení, 

- vzala na vědomí žádost  A. Konečné z ulice Brněnská  o opravu poškozeného plotu 

  způsobeného sednutím terénu po stavbě obecní kanalizace a rozhodla o opravě v rámci 

  rekonstrukce chodníku v ulici Brněnská, 

- schválila rozšíření pracovní smlouvy o 1 hodinu denně paní Dufkové na úklid společných prostor   

   v budově zdravotního střediska na základě žádosti MUDr. Venerové a ostatních nájemníků od 

   1.1.2014, 

- vzala na vědomí žádost p. Tejkala o odkup obecního pozemku u domu k parkování auta a 

   nedoporučila zastupitelstvu ke schválení. 

 

Rada č. 108 – 9.10.2013 

 

- rada schválila pronájem části pozemku p.č. 37 o výměře 230 m2 v obci Lysice  panu H. 

  Olejníčkovi, Lysice  za cenu 200,- Kč/rok , 

- pověřila starostu podepsáním kupní smlouvy s firmou Agrotec  Hustopeče, 

- schválila skácení stromů za lékárnou z důvodu rekonstrukce cesty k ulici Boskovická dle cenové 

   nabídky, 

- přidělila byt č. 8 v bytovém domě čp. 150 paní Zdeňce Krajíčkové, 

- vzala na vědomí kalkulaci na opravu hasičské zbrojnice. 

 

 

Rada č. 109 – 16.10.2013 

 

-  rada schválila cenovou nabídku HC  Lysice  na opravy kluziště, 

-  rada schválila rezervace svatebních termínů pro rok 2014 od 1. listopadu 2013, 

-  rada projednala s panem Chloupkem záměr zániku HC Lysice. Byla seznámena se záměrem HC 

   darovat městysi zůstatkovou částku 114881 Kč po zániku HC. Úkol starostovi - zařadit do 

   programu ZML, 

-  odsouhlasila znění smlouvy se státním zámkem na podmínky konání svatebních obřadů v roce 



    2014, 

-  vzala na vědomí žádost o výměnu bytu od paní M. Zdražilové, 

-  schválila výměnu WC ve dvou bytech v bytovém domě čp. 5 v Zámecké ulici, 

-  schválila opravu prostoru před hroby bývalých farářů použitím vyřazené dlažby z ulice 

    Brněnská, 

-  neschválila pronájem sokolovny pro výrobní účely firmě COTTO s.r.o., Lysice. 

 

Rada č. 110 -  30.10.2013 

 

-  rada odsouhlasila výměnu 2 ks topidel v bytě pí. Pánkové v domě městyse čp. 664 v ulici 

   Halasova, 

-  vyhodnotila provoz koupaliště v letošní sezoně, 

-  projednala zprávu kontrolního a finančního výboru Městyse Lysice, 

-  projednala dvě varianty vodného a stočného a zastupitelstvu doporučila variantu č.2, 

-  vzala na vědomí zprávu o posouzení zdravotního stavu stromů v aleji u zámecké zdi v ulici 

   Halasova zpracovanou Ing. Šmerdou. Na základě posudku rada  rozhodla o pokácení třetího 

   stromu  (počítáno od Foretových). Práce zadala panu Mikulovi, 

-  schválila podpis smlouvy s VAS na aktualizaci „Plánu financování obnovy vodovodů a 

   kanalizací“, 

-  vzala na vědomí odborné stanovisko na čtyři stromy v Zákostelí u č.p. 209. Dle závěrů posudku 

   AOPK v Brně rozhodla o pokácení jednoho stromu pracovníky údržby městyse, 

-  vzala na vědomí žádost o byt městyse od  A. Peši z Boskovic. 

 

 

ZÁPISY Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTYSE 

 

Zastupitelstvo č. 23 – 28.8.2013 

 

-  zastupitelstvo schválilo zprávu starosty o činnosti rady a dění v městysi,      

-  schválilo hospodaření městyse Lysice za období 1-7/2013, 

-  schválilo rozpočtová opatření č. 4 a 5/2013, 

-  vzalo na vědomí zprávu ředitele ZŠ Mgr. Zdeňka Burýška o připravenosti ZŠ Lysice na školní rok 

   2013/2014. Ve škole je 461 žáků (190 místních a 280 přespolních) a 51 zaměstnanců. 

-  vzalo na vědomí zprávu ředitelky MŠ pí. Moniky Sklářové o připravenosti MŠ Lysice na školní 

    rok 2013/2014. Ve škole je 69 dětí, 13 zaměstnanců, (z toho 6 učitelek, 2 asistentky). Nově bylo 

    přijato 23 dětí, nepřijato 26 dětí. Školné je ve výši 250 Kč na měsíc. Došlo k rekonstrukci 

   odpadů, kanalizace, dále šaten, podlah a omítek v šatnách. V příštím roce na jaře dojde k opravě 

   zahradního domečku na školní zahradě, 

-  vzalo na vědomí zprávu o průběhu kontroly  hospodaření městyse Lysice z Finančního úřadu 

    Brno, 

-  schválilo opravu střechy na hospodářských budovách za bytovým domem městyse na náměstí 

   Osvobození čp. 150. Soutěž vyhrála firma Smejkal, 

-  schválilo výsledky soutěže – oprava chodníku – ulice Brněnská a pověřila starostu podpisem 

    smlouvy s firmou Karel Porč, s.r.o. , vítězem soutěže,  s nabídkou 1.331.013,- Kč vč.   

    DPH, 

-  schválilo spolupráci s JUDr. Němcovou, předsedkyní komise pro projednávání přestupků,  do 

    konce roku 2014, 

-  projednalo návrh projektové dokumentace na opravu havarijního stavu střechy a krovu budovy 

   radnice od firmy OK PYRUS. Akce bude zařazena dle možností do rozpočtu roku 2014, 

- vzalo na vědomí  návrh půdní vestavby na MŠ dle návrhu ing. Bacíka a pověřilo Mgr. Radka 

   Kratochvila jednáním s firmou RENARDS a pana S.Tejkala jednáním s projektantem ing 

   Bacíkem. Schválilo zařazení akce do rozpočtu  roku 2014, 



-  vzalo na vědomí zprávu o stavu požární ochrany, 

-  schválilo dodatek č. 2  a dodatek č. 3 ke zřizovací listině ZŠ Lysice, 

-  schválilo prodej pozemku parc. č. 353/55 – zahrada o výměře 40 m
2 

v Lysicích M.Němečkovi, 

   za cenu 50,-  Kč/m
2
 , 

-  schválilo prodej pozemku parc. č. 792/21 – zahrada o výměře 112 m
2
   v Lysicích M. Dostálovi, 

    za cenu 50,- Kč/m
2,

    

-  schválilo prodej pozemku parc. č. 792/18 – zahrada o výměře 110 m
2
 v A.Tejkalovi aV. Tejkalovi 

   za cenu 50,- Kč/m
2
   

-  schválilo prodej pozemku parc. č. 792/19 – zahrada o výměře 101 m
2
 v Lysicích M.Žilkovi za 

   cenu 50,- Kč/m
2
 

-  schválilo prodej pozemku parc. č. 792/20 – zahrada o výměře 123 m
2
  v Lysicích manželům 

   Mazourkovým za cenu 50,- Kč/m
2
  , 

-  schválilo prodej pozemku parc. č. 792/22 – zahrada o výměře 108 m
2
  v Lysicích E.Horákové, 

   za cenu 50,- Kč/m
2
 , 

-  schválilo dotaci SFŽP na sběr a svoz BRO ve výši 63.286 ,- Kč, 

-  schválilo smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK pro SDH  Lysice ve výši 35. 000,- Kč, 

-  schválilo poskytnutí podpory z projektu Zelená úsporám na zateplení ZŠ Lysice a schválilo právo 

   ZŠ provést rekonstrukci v případě přijetí dotace, 

- schválilo ZŠ Lysice provedení rekonstrukce čtyř učeben dle předloženého projektu a žádosti o 

  dotaci na ROP JV,   

-  schválilo realizaci akce rekonstrukce cesty k ulici Boskovická. 

 

      

   

Zastupitelstvo č. 24  –   25.9.2013 

 

-  zastupitelstvo schválilo výsledné pořadí hodnocení nabídek veřejné zakázky malého rozsahu na 

dodávky zadávané mimo režim zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách: s označením „Sběr 

a svoz biologicky rozložitelných odpadů v Lysicích – dodávka kontejnerového nosiče s podvozkem 

a 2 ks kontejnerů“. 

  Rozhodlo o výběru nejvhodnější nabídky a o přidělení zakázky vítěznému uchazeči: AGROTEC 

a.s., se sídlem Brněnská 74, 693 01 Hustopeče, IČ: 00544957 s celkovou nabídkovou cenou 

818 000 Kč bez DPH a 989 780 Kč včetně DPH. Pověřilo starostu městyse podpisem kupní 

smlouvy s vítězným uchazečem. 

 

Zastupitelstvo č. 25. - 23.10.2013 

 

- zastupitelsvo vzalo na vědomí návrh smlouvy o spolupráci s NPÚ  - konání svatebních obřadů na 

  Státním zámku Lysice v roce 2014, 

- schválilo zprávu starosty o činnosti rady a dění v městysi,      

- schválilo zprávu o hospodaření městyse Lysice za období 1-9/2013, 

- schválilo rozpočtové opatření č. 6/2013, 

- schválilo zprávu kontrolního výboru a  finančního výboru, 

- pověřilo VAS Boskovice zpracováním návrhu cenové kalkulace vodného a stočného na rok 2014 s 

  mírným navýšením ceny, 

- rozhodlo o svolání mimořádného zasedání k projednání návrhu rozpočtu městyse na rok 2014 v 

  pondělí 2.12.2013, 

- neodsouhlasilo prodej pozemku p. č. 602/1  panu L.Tejkalovi, 

- vzalo na vědomí akce městyse konané do konce roku : 28.11. setkání seniorů, 2.12. rozsvícení 

   vánočního stromu, 21.12. turnaj v mariáši 

- vzalo na vědomí informaci o jednání městyse a s.p. Lesy ČR týkající se údržby a čištění potoka 

  zaměstnanci městyse na základě objednávky s.p. Lesy ČR na rok 2014,      



- vzalo na vědomí zprávu o provozu koupaliště v letošní sezoně, 

- schválilo  prodej pozemků parc. č. 6362 – zahrada o výměře 297 m
2
  a  části pozemku parc. č. 

  879/1, nově dle geometrického plánu pozemek parc. č. 879/7 –  ostatní plocha, neplodná o výměře   

  33 m
2
 vše v obci a k.ú. Lysice paní Libišové, Brno za cenu 20,- Kč/m

2
 a současně  schválilo                                      

zřízení věcného břemene spočívající v povinnosti strpět umístění, zřízení, provoz, údržbu, opravy a 

  odstranění kanalizačního řadu včetně práva vstupu a vjezdu na prodávané  pozemky, tj. parc. 

  č. 6362 a 879/7 a na pozemek parc. č. 853/4 ve vlastnictví paní Libišové (vše v obci a k.ú. Lysice) 

  za jednorázovou úhradu 6.660,- Kč s tím, že kupní cena   a jednorázová úhrada za zřízení věcného 

  břemene budou vzájemně započteny, a pověřilo starostu podpisem smlouvy. Kupní cena ve výši 

  20,- Kč byla stanovena z důvodu, že se jedná o silně svažité pozemky, 

-  schválilo návrh darovací smlouvy areálu kluziště od HC Lysice do vlastnictví městyse Lysice, 

 - vzalo na vědomí informaci o přípravě nástěnného kalendáře na rok 2014 pro občany Lysic s 

   forografiemi obrazů Julia Gebriana, který by příští rok oslavil 100. výročí narození,    

- revokovalo rozhodnutí z 23. zasedání ZML ze dne 28.8.2013 o přijetí  poskytnuté podpory 

   z projektu Zelená úsporám na zatepletní ZŠ z důvodu velké finanční spoluúčasti městyse (5 

   milionů korun) a dotaci odmítlo. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vážení spoluobčané, 

 

28. srpna se konalo řádné jednání zastupitelstva. Většina informací proběhla dle zavedeného 

systému, a tak za zmínku mimo klasické body  stojí zprávy pana ředitele Mgr. Zdeňka Burýška a 

paní ředitelky Moniky Sklářové. V prvním případě šlo o zprávu o celkových stavech žáků 

navštěvujících naši základní školu a počtu učitelů. V druhém případě se v diskusi projednával 

momentální nedostačující stav kapacity mateřské školky, což byl nejožehavější problém, který 

byl řešen. Z několika variant jsme se rozhodli pro rozšíření kapacity formou půdní vestavby. Nyní 

se  v této souvislosti řeší možnosti finanční podpory z Jihomoravského kraje (s podporou hejtmana) 

a  možnosti půdní vestavby dle návrhu ing. Bacíka. Také s tím samozřejmě souvisí vysoké nároky 

hygieniků a především zjištění nekonfliktního stavu na již dříve získané dotace. 

 

Byla schválena finanční podpora na opravu střechy bytového domu č.p. 150 rozšířená  o přilehlé 

hospodářské budovy. Práce budou prováděny v listopadu firmou pana Smejkala, Sudice. 

 

Zastupitelé vzali na vědomí výsledky hloubkové kontroly Finančního úřadu Brno.  Jako vždy je 

potěšitelné, že nejsou shledány žádné zásadní nedostatky. Za to patří určitě mimo jiné poděkování 

zaměstnankyním úřadu městyse. 

 

Řešil se stav opravy výtluků chodníků na ul. Brněnská, kde v soutěži vyhrála firma Karel Porč, s.r.o. 

Práce by měly dle dohody proběhnout do konce října. 

 

Pozornost byla rovněž věnována již přislíbené úpravě propojovacího chodníku k ulici Boskovické. 

Tuto nabídkovou soutěž vyhrála firma Tekostav. Zpoždění zahájení akce souvisí  s nečekanými 

problémy se zasíťováním a plynovým potrubím a také nutností odborného skácení stromu. O to byl 

požádán pan Martin Mikula z Lysic. 

 



Z dalších bodů malou diskusi vyvolala spolupráce s JUDr. Němcovou na provádění  agendy 

přestupkové komise. Došlo k dohodě o poskytování služeb pro občany ve stávajícím zažitém 

systému až do konce roku 2014. 

 

 

Řešila se studie opravy havarijního stavu střechy radnice. Dle možností bude akce zařazena do 

rozpočtu příštího roku (projektovou dokumentaci zpracovává odborná firma OK PYRUS). 

 

Samostatně bych chtěl ocenit činnost našich hasičů. Pan Zdeněk Němec přednesl jako každoročně 

zprávu o stavu požární ochrany a oboustranně jsme se shodli na dobré spolupráci. Poněkud 

znepokojivý je nárůst výjezdů k požárům či další pomoci při výjezdech, jako např.  odstraňování 

spadlých stromů. To je ale samozřejmě neovlivnitelné. 

 

Byla vyhodnocena výše vodného a stočného za první pololetí. Opět mohu potvrdit snahu vedení 

městyse poplatek za vodné a stočné nezvyšovat. Jsme stále v mírně kladných číslech a tato 

záležitost bude opět řešena nyní závěrem roku tak, aby mohla být uzavřena smlouva pro rok 2014. 

Aniž bych chtěl předbíhat událostem, je možné, že vzhledem k investicím městyse v letošním roce a 

především v roce příštím bude cena mírně navýšena. 

 

Téměř každý měsíc se snažíme získat pro Lysice nějakou formou dotaci. Ať už jde o menší, ale 

vždy o důležité částky, jako např. z rozpočtu JMK pro SDH ve výši 35.000,- Kč, až po ty větší, jako 

je znovuobnovení žádosti o zateplení základní školy (řádově více jak 8 milionů korun) či již dříve 

zmiňovanou  rekonstrukci čtyř učeben. Ty by měly být opět nadstandartní a určitě pomohou nejen 

učitelům, ale  především žákům naší školy. 

 

 

Dne 25. září 2013 proběhlo mimořádné jednání zastupitelstva městyse s jediným bodem, kterým 

bylo schválení výběrového řízení na dodávku vozu pro sběrný dvůr. Rozhodlo o výběru firmy 

AGROTEC, a.s. Hustopeče, která pro celou zakázku splnila všechny podmínky a s nejlepší cenou 

za necelý milion korun (včetně DPH) a včetně kontejnerů by měla do konce roku dodat nákladní 

vůz pro městys. 

 

Přestože osobně podzim a někdy dlouhotrvající zimu nemám rád, přeji všem v závěru roku hodně 

pohody a nejen rodinného štěstí. 

 

                                                                                            Ing. Luděk Baláč, starosta 

 

 

 

Stav stromů a alejí v Lysicích 

 

Před několika málo lety jsem vyvíjel velké aktivity na údržbu stromů v lysických alejích, což se 

také podařilo. Za získanou dotaci kolem 8 milionů korun Lesy ČR provedly v oboře velký kus práce. 

Nyní  musím sdělit, že Rada městyse Lysic byla nucena kvůli stromům spadlým v závěru školního 

roku u základní školy a v současnosti čerstvě u státního zámku se rychle rozhodnout a   odbornému 

pracovníku panu Šmerdovi zadat  další posudek na stav velkého množství  stromů  Za účasti mne, 

pana místostarosty Mgr. Radka Kratochvila a paní Jarmily Išové došlo dne 17. října 2013 k větší 

kontrole stromů a čekáme na finanční nabídku na posudek.  Tímto vyzývám všechny občany 

k maximální opatrnosti při procházkách v alejích po obci. 

 

Děkuji. 

                                                                                          Ing. Luděk Baláč, starosta 



 

 

Setkání seniorů 

 

Vážení senioři, 

dovoluji si vás jménem vedení obce a Klubu seniorů pozvat na  neformální a snad příjemnou 

diskusi a také na celý příjemně prožitý večer s vedením městyse. 

 

Setkání proběhne ve čtvrtek 28. 11.2013  v 17 hodin v prostorách hotelu Lidový dům společně za 

účasti živé hudby. 

 

Předpokládaný program: 

- zahájení společným přípitkem 

- průvodní slovo starosty 

- život v Lysicích z pohledu členů rady 

- hudba nejen k poslechu 

- průběžná celovečerní diskuse 

- odchod dle dohody kolem 23. hodiny 

 

Přeji příjemné prožití společného večera. 

 

                                                                                                     Ing. Luděk Baláč, starosta 

 

 

 

 

 

Turnaj v karetní hře mariáši 

 

Zveme všechny, tedy nejen muže, na turnaj v mariáši, který proběhne v sobotu 21. prosince 2013 od 

10.00 hodin v hostinci U Labutě. Prezentace od 9.00 hodin. Stejně jako v minulém roce převzal 

záštitu Městys Lysice. Přijďte si zahrát, jste srdečně zváni. 

 

 

 

                                                                                              Ing. Luděk Baláč, starosta 

 

 

 

 

Vyhodnocení provozu koupaliště za letní sezonu  2013 

 
Provoz koupaliště  byl oficiálně zahájen ve středu 19.6. a ukončen z důvodu nepříznivého 

počasí v pátek 23.8. Vstupné zůstalo na úrovni předchozích let. Lysické koupaliště navštívilo 

celkem 12.205 platících návštěvníků, což je o 4.000 více než v loňském roce. Je potěšitelné, že 

návštěvnost se rok co rok zvyšuje. Hojně využívané byly také hodiny kondičního plavání, které 

bylo možno navštívit 2x týdně zdarma. Na vstupném bylo vybráno 334.425,- Kč, což je téměř o 

100.000,- Kč více než v roce 2012.  Za pronájem restaurace se za rok 2013 získá částka 169.412,- 

Kč. 

Před zahájením sezony se prováděly pouze drobnější práce a opravy- nátěr laviček, oprava 

převlíkáren oprava čerpadla na chlornan, výměna kovového krytu čerpadla pro chrliče vody, byl 



zakoupen přístroj pro plašení psů a koček na beach volejbalové hřiště. Celkově se za opravy 

zaplatilo 13.310, Kč, za nákup materiálu včetně chemických přípravků na úpravu bazénové vody, 

slunečníků, doplnění lékárničky 90.590,- Kč, za pitnou vodu 919,- Kč, za služby – rozbory vody 

25.118,- Kč, školení plavčíků 6.750,- Kč, mzdy 115.585,- Kč a za elektřinu se zaplatí cca 90.000,- 

Kč.  Provoz koupaliště byl zajištěn brigádnicky, a to 1 osoba ve strojovně, 4 plavčíci a 2 prodejci 

vstupenek.    

 

Pro sezonu roku 2014 bude nutné provést servis vysavače + dokoupení opotřebovaných 

částí, opravu,  výměnu trysek na dně bazénu, opravu a nátěr filtrů ( rezavé, už na některých místech 

bylo nutné fitry opravit- tekly) + kontrolu popř. doplnění písku ve filtrech, opravu dna bazénu 

( nátěr, jiný povrch) – při současném nerovném a vydřeném povrchu není možné zabránit tvorbě 

řasy a tato situace se zhoršuje se zhoršujícím se povrchem 

 

                                                                           Ing. Libuše Mazalová, členka zastupitelstva 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Výsledky voleb 

do Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR 

v Lysicích. 
 

  25. - 26. 10. 2013 

 

Do seznamu voličů bylo zapsáno celkem 1534 voličů. 

K volbám se dostavilo 1034 voličů, t.j. 67%. 

8 hlasů bylo neplatných. 
 

1. místo             ČSSD                                                     236 hlasů  (22,8%) 

2. místo             ANO 2011                                             186 hlasů  (18 %) 

3. místo             KDU-ČSL                                             146 hlasů  (14%) 

4. místo             KSČM                                                   122 hlasů  (11,8%) 

5. místo             TOP 09                                                  106 hlasů  (10,3%) 

6. místo             ODS                                                         78 hlasů  (  7,5%) 

 

Pod 5% hranici hlasů se v Lysicích dostaly strany : 

 

7. místo             ÚSVIT                                                     44 hlasů  (4,2%) 

8. místo             STRANA ZELENÝCH                         36 hlasů   (3,4%) 

9. místo             PIRÁTSKÁ STRANA                           32 hlasů   (3%) 

10. místo           ZEMANOVCI                                        21 hlasů   (2%) 



11. místo          STRANA SVOBODNÝCH OBČANŮ    9 hlasů 

12. místo          STRANA SOUKROMNÍKŮ                    3 hlasy 

13. místo          HLAVU VZHŮRU                                    2 hlasy 

14. místo          POLITICKÉ HNUTÍ ZMĚNA                1 hlas 

15. místo          DĚLNICKÁ STRANA                              1 hlas 

16. místo          LEV 21                                                        1 hlas 

 

 

 

Nejvíce preferenčních hlasů obdrželi: 

 

PaedDr. Zdeněk PEŠA               -   59     (KDU-ČSL) 

Ing. Jaromíra VÍTKOVÁ            -   49    (KDU-ČSL) 

JUDr. Michal HAŠEK                -   48    (ČSSD) 

Mgr. Bohuslav SOBOTKA        -   37     (ČSSD) 

JUDr. Jaromír TEJC                   -   35     (ČSSD) 

Ing. Lubomír TOUFAR              -   28     (ČSSD) 

Mgr. Jiří BĚLEHRÁDEK          -   27     (KDU-ČSL) 

Mgr. Jiří MIHOLA, Ph.D.          -   24     (KDU-ČSL) 

 

 

 

                                                                                                    Eva Hošková, zapisovatelka OVK 

                                                   



Zpráva z Mateřské školy Lysice 
Mateřská škola Lysice zahájila školní rok 2013 – 2014 s kapacitou navýšenou o 5 dětí, celkový 

počet dětí ve 3 třídách činí 69. Kromě naprosté většiny lysických dětí k nám dojíždějí nejstarší 

předškoláci z okolních obcí – 3 děti z Lačnova, 3 děti z Bedřichova, 2 děti z Kunic, 2 děti z Voděrad, 

1 dítě z Kunštátu. 

V tomto školním roce jsme z kapacitních důvodů bohužel neuspokojili zájem o přijetí 26 dětí, 

z nichž 13 bylo z Lysic. Situace s nedostatkem kapacity mateřské školy je předmětem jednání se 

zřizovatelem. 

Mateřská škola Lysice vstoupila do nového školního roku zase opět o něco vylepšená. O 

prázdninách prošly rekonstrukcí šatny dětí v přední části budovy. Byly opraveny a zaizolovány 

podlahy, opraveny omítky, šatny byly vymalovány a vybaveny novými barevnými nástěnkami. 

Moderní šatní skříňky byly pořízeny již předloni, a tak se děti i rodiče mohou těšit z vylepšeného a 

estetického prostředí. Bylo dokoupeno vybavení pro vyšší kapacitu dětí, především lehátka, 

povlečení a ručníky. V příštím školním roce bude předmětem našeho zájmu zahradní domek, na 

který se nám podařilo letos získat dotaci ve výši téměř 500 tisíc Kč. Bude přestavěn na 

environmentální učebnu ve tvaru mašinky. 

Nabídka programu naší mateřské školy se stále rozvíjí a obohacuje. Základní zaměření na výchovu 

dětí k životnímu prostředí a svému okolí zůstává. Společně s tím je dále naší prioritou rozvíjení 

osobnosti každého dítěte do jeho maximálních možností a vytváření předpokladů pro další 

vzdělávání na základní škole. V souladu s tímto programem probíhají každodenní činnosti tak, aby 

se dítě rozvíjelo všestranně, aby byl dán prostor jeho zájmům a zálibám, a zároveň tak, aby byly 

stimulovány i jeho slabší stránky. Jde nám o to, aby u nás bylo každé dítě spokojené a úspěšné. 

Vytváříme bohatou vzdělávací nabídku doplněnou o řadu nadstandardních aktivit. Pečujeme o děti 

se speciálními vzdělávacími potřebami, se kterými nám pomáhají asistenti pedagoga. 

Každé dítě je u nás sledováno logopedem, v případě potřeby s ním pracují paní učitelky – vyškolené 

logopedické preventistky.  Kvalitní přípravu na školu zajišťujeme nejen pravidelně v dopoledních 

hodinách, ale také pořádáním speciálních edukačně- stimulačních programů, kterých se účastní 

odpoledne s dětmi i jejich rodiče. Vedeme děti ke kladnému vztahu k literatuře, což zajišťujeme 

mimo jiné i pravidelnými návštěvami místní knihovny. 

Dbáme na zdravý vývoj a dostatek pravidelného pohybu. Od října začneme s předškoláky opět 

navštěvovat tělocvičnu základní školy v Lysicích. Navázali jsme spolupráci s plaveckým centrem 

Matýsek v Černé Hoře a dohodli jsme se na kurzech plavání pro děti, o které je mezi rodiči velký 

zájem. V zimě opět vyrazíme s nejmenšími lyžaři na svah do Olešnice. 

V tomto školním roce jsme se bohužel nedohodli s lektorkou keramiky  na pořádání kroužku, místo 

toho jsme zajistili pro zájemce kroužek „Flétničky“.  Již třetím rokem pokračujeme s angličtinou 

ZUZU pro přihlášené děti. 

Samozřejmostí je pro nás pravidelná spolupráce s rodiči. Čtyřikrát ročně pořádáme společná setkání, 

která mají podobu dílniček, besídek nebo slavností. Probíhají jak v MŠ, tak na zahradě, často za 

účasti veřejnosti. Zároveň spolupracujeme se zřizovatelem Městysem Lysice, se Základní školou 

Lysice, se státním zámkem, knihovnou, s MC Jablíčko, s místními hasiči a příležitostně i s ostatními 

organizacemi. Všem jmenovaným děkujeme za podporu a těšíme se na další spolupráci. 

 

                                          Monika Sklářová, ředitelka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Povinnost  nájemců hrobových míst – ohlašování stavebních prací 

 
     Pro všechny, kteří se v areálu hřbitova vč. urnového háje pohybují, platí řád veřejného pohřebiště, 

který je vyvěšen na vývěsce u hlavního vstupu na hřbitov. Řád byl schválen členy Zastupitelstva 

městyse Lysic  30.6.2003 a byl vytvořen na základě zákona č. 256/2001 Sb. o pohřebnictví a  

zákona č. 128/2000 Sb. o obcích.  Řád veřejného pohřebiště je právní předpis závazný jak pro 

vlastníka, správce a provozovatele objektu, kterým je městys Lysice, tak především pro subjekty 

zajišťující pohřební služby, pro obstaravatele pohřebních a jiných úkonů, nájemce hrobových a 

urnových míst, návštěvníky hřbitova a další osoby, které v areálu hřbitova vykonávají se souhlasem 

provozovatele nějaké práce. 

   V posledních letech dochází na našem hřbitově poměrně často k opravám hrobových míst. V 

mnoha případech však nájemci hrobů porušují povinnost písemně stavební práce ohlašovat našemu 

úřadu. Bez souhlasu správy hřbitova nelze na hrobě provádět výměnu pomníku, obrub či jných 

hrobových příslušenství, výměnu zeminy apod. Nájemce hrobu je povinen písemně ohlásit 

rozsah prací na hrobě, dobu konání oprav a zda opravy bude provádět sám nebo je bude zajišťovat 

odborná firma.  V žádném případě nelze při rekonstrukci hrobu měnit jeho rozměry.  Při 

výměně obruby hrobu musí být zachována šířka hrobu a stávající uličky mezi hroby.  Pokud 

stavební práce vykonává odborná firma, musí nájemce hrobu správě hřbitova ohlásit název firmy a 

její adresu. V průběhu stavebních prací musí být udržován pořádek, potřebný materiál skladován na 

místech určených správou hřbitova. Znehodnocený stavební materiál, náhrobky a jejich části, jakož 

i vykopanou zeminu je nájemce nebo firma, která stavební práce vykonává, povinna před 

ukončením prací téhož dne odvézt na svoje náklady na místo skládky určené správou hřbitova. 

V žádném případě nesmí být tento stavební odpad vyvezen na betonovou plochu za horní zdí 

hřbitova, kam se ukládá běžný  hřbitovní odpad (vyhořelé svíčky, uschlé kytice a další rostlinný 

odpad). Stejně tak nelze bez vědomí správy hřbitova  odstraňovat z hrobu zbudované hrobové 

příslušenství a ze hřbitova je odvážet.    

                                                                                        Eva Hošková, správa hřbitova 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

SPOZ v Lysicích 
pořádá za finanční podpory městyse a sponzora 

v pátek 6. prosince 2013 od 17.30 hod. 
 ve velké zasedací místnosti radnice 

 

VÁNOČNÍ TVOŘENÍ. 
 

Je určeno pro všechny věkové kategorie. Děti pouze v doprovodu dospělého. 

Ke všem výrobkům budou vytvořeny vzory. 

Materiál pro tvoření je zdarma. 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

    INFORMACE PRO OBČANY 
– Termíny svozu domovního odpadu :  ST  20.11., 4.12., 18.12. 

– Další úřední dny JUDr. Němcové na ÚM Lysice budou : ST 27.11., 11.12. 

– Všechny zprávy hlášené v místním rozhlase najdete  na webových stránkách městyse 

www.lysice.cz  na titulní straně vpravo v rubrice "hlášení rozhlasu".

http://www.lysice.cz/


Pozvánka do knihovny 
 

 

Vánoční výstava se uskuteční ve dnech 28. – 30. ll.,1.12. 

Přijďte se naladit do příjemného prostředí knihovny. Ke zhlédnutí i zakoupení tu budou zajímavé a 

inspirující výrobky, např. obrázky malované na skle, korálky, keramika, perníky, 

výrobky z medu, svíčky, čaje, cukrovinky, knihy, kalendáře, vánoční vazby a další pěkné věci. 

 

V pondělí 18. listopadu přijďte na besedu s Renatou Chloupkovou spojenou s promítáním. 

Téma: Bolívie – Peru. Začátek v 18.00 hodin. 

 

Začátkem měsíce října proběhl v celé republice Týden knihoven. Také naše knihovna nabídla 

veřejnosti pestrou a zajímavou nabídku akcí. V pondělí jsme besedovali s paní Věrou Řeháčkovou. 

Beseda byla určena pro dívky 6. – 9. tříd ZŠ. Ve čtvrtek to byla beseda s panem Stanislavem 

Navrátilem na téma: Čína – Tibet, 

Knihovnu také navštívili žáci 1. – 4. tříd místní ZŠ. Vyprávěli jsme si o knihách, o knihovně a na 

děti čekaly menší literární soutěže. 

V úterý 8. října nás navštívila rozhlasová reportérka, cestovatelka a spisovatelka paní Pavla 

Jazairiová. Při promítání obrázků z cest nás seznámila v kostce se životem prostých lidí v Indii a 

Pákistánu. Na závěr besedy si mohli účastníci zakoupit její knihy. 

 

Seznamte se s projektem Čtení pomáhá 

 

Cílem tohoto projektu je spojit potěšení ze čtení s radostí z pomoci druhým. Na internetových 

stránkách Čtení pomáhá nabízí seznam krásných knih ke čtení rozdělených do tří kategorií podle 

věku čtenářů. Po přečtení vybrané knihy odpoví zaregistrovaný čtenář na několik otázek 

vztahujících se ke knize a v případě správných odpovědí získá 50 korun. Tuto odměnu si však 

nemůže vyzvednout v hotovosti, může ji však věnovat na charitu, někomu, kdo čeká na vaši pomoc 

např. na výcvik pejska, který pomůže postiženému člověku, nebo na operace, které vrátí zrak 

africkým dětem. 

Projekt je určen pouze žákům základních a středních škol. 

 

Čtení je úžasná zábava. Teď může být ještě něčím víc i pro vás i pro ty, kterým pomůžete. 

 

Podrobnosti k projektu Čtení pomáhá najdete na internetu. 

 

Přijďte navštívit naši knihovnu. Otevřeno máme: pondělí 12 – 17 hodin, úterý a čtvrtek 

13 – 17.30 hodin. Telefon – 516 472 166, e-mail: knihovna@mestys.lysice.cz, webové stránky: 

www.lysickaknihovna.cz 

Těšíme se na vaši návštěvu. 

 

                                                                                         Jitka Severová 

                                                                                         Vedoucí knihovny

mailto:knihovna@mestys.lysice.cz
http://www.lysickaknihovna.cz/


Mateřské centrum Jablíčko 

Srdečně zveme na pravidelný program a další akce ve školním roce 2013/2014: 

 CVIČENÍ PRO DĚTI od 1 do 3 let – každé pondělí od 9 do 11 h pohybové aktivity 

s říkadly a básničkami pro děti. Předcvičuje Zuzka Studýnková. 

 HUDEBNÍ KROUŽEK – každé pondělí od 15.30 h, vede Martin Pokorný, Jaromír Fiala. 

 DRAMATICKÝ KROUŽEK – každé pondělí od 16.30 h, vede Markéta Horáková. 

 CVIČÍ CELÁ RODINA – každé úterý od 17 do 18 h, velká tělocvična ZŠ. Vede Lucie 

Růžičková. 

 ATLETIKA, MÍČOVÉ HRY – každé úterý od 18 do 19 h, velká tělocvična ZŠ. Vede 

Katka Parfusová, Ladislav Smutný. 

 KLUB NELLY II. starší – taneční kroužek pro zkušenější tanečníky, každé úterý od 15.30 

h a každou středu od 16.15 h. Vede Nelly Karavasileva. 

 KLUB NELLY I. mladší – taneční kroužek pro děti předškolního věku každou středu od 

15.30 h. Vede Nelly Karavasileva. 

 POHÁDKOVÁ ŠKOLIČKA – kroužek typu miniškolky pro děti od 2 do 5 let, každé úterý 

a středu od 8 do 12 h. Vede Michaela Waclawkova. 

 KERAMIKA PRO MRŇATA – první úterý v měsíci od 15.30 hod v budově ZŠ. Vede paní 

učitelka Olga Tejkalová. 

 TVOŘENÍČKO – výtvarná odpoledne pro předškoláčky, každý čtvrtek od 16 do 17 hod. 

Vede Xenie Kročilová. 

Předškoláček – od poloviny října, 10 lekcí, vede: Hana Kubecová Pelčáková 

 

Těšíme se na setkání s vámi. 

Za MC Jablíčko Marcela Šromová, www.mcjablicko.xf.cz 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.mcjablicko.xf.cz/


Rozpis stomatologické LSPP   -  služba je sloužena od 8 do 13 hodin 

 

Listopad    

    

2.11. MUDr. Pernicová Boskovice, Růžové nám. 16  774 177 804 

3.11. MUDr. Pokorná M. Blansko, Gellhornova 9 516 412 422 

9.11. MUDr. Pokorný M.  Blansko, A. Dvořáka 4 516 417 621 

10.11. MUDr. Roth Ostrov, Zdrav. středisko 516 444 326 

16.11. MUDr. Řehořek Poliklinika Blansko, Sadová 33 516 488 453 

17.11. 
MUDr. Řehořek 

(Řehořková) 
Poliklinika Blansko, Sadová 33 516 488 453 

23.11. MUDr. Semrádová Sloup, Zemspol, 221 516 435 203 

24.11. MUDr. Sládek Velké Opatovice, nám. Míru 492 516 477 319 

30.11. MUDr. Srpová Letovice, J. Haška 12 604 760 665 
    

    

Prosinec    

    

1.12. MUDr. Kulhánková Křtiny, Zdrav. středisko 516 439 190 

7.12. MUDr. Stojanov Poliklinika Blansko, Sadová 33 516 488 451 

8.12. MUDr. Ševčíková B. Blansko, Svitavská 1A 516 416 386 

14.12. MUDr. Ševčíková R. Poliklinika Blansko, Sadová 33 516 488 454 

15.12. MUDr. Šumberová Lysice, Komenského 429  516 472 227 

21.12. MUDr. Švendová Křtiny, Zdrav. středisko 516 439 404 

22.12. MUDr. Tomášková Blansko, Pražská 1b 731 144 155 

24.12. MUDr. Vrtělová Poliklinika Blansko, Sadová 33 516 488 455 

25.12. MUDr. Tomaštíková  Adamov, Smetanovo nám. 327  516 446 398 

26.12. MUDr. Well Adamov, Smetanovo nám. 327  516 447 605 

28.12. MUDr. Žilka Benešov, 19 516 467 313 

29.12. MUDr. Adamová Letovice, Masarykovo náměstí 18 516 474 018 
    

    

    

    

1.1.2014 MDDr. Bedáňová Boskovice, Lidická 8 516 453 998 
    

    

    

    

Mimo výše uvedenou je služba zajištěna  v Brně, Úrazová nemocnice, Ponávka 6, 

tel. 545 538 111.    

Úrazová nemocnice v Brně, Ponávka 6, tel. 545 538 111 službu zajišťuje ve všední dny 

od 17.00 hodin do 7.00 hodin. O sobotách, nedělích a svátcích nepřetržitě 24.00 hodin. 
    

    

    

    

    

 

 

 

 

 



 

Nový vysílač Blansko-Veselice zahájil své vysílání 

 

Diváci na Blanensku mohou nově naladit televizní stanice FANDA, SMÍCHOV, TELKA, Pohoda-

Relax, Pohoda-Rebel a další televizní stanice šířené vysílací sítí Multiplex 4. Společnost Digital 

Broadcasting spustila provoz vysílače Blansko-Veselice, který pokrývá zmiňovanou oblast. Jde o 

součást projektu druhé vlny digitalizace televizního vysílání, který zahrnuje budování nové 

celoplošné sítě vysílačů a přináší širší nabídku televizních programů lidem po celé České republice. 

Mapu pokrytí Multiplexu 4 k 21.10.2013 ve vysokém rozlišení si můžete stáhnout z následujícího 

odkazu: http://www.uschovna.cz/zasilka/P8XLJUA36RDYX8U3-CHM 

Signál sítě Multiplex 4 je šířen z vysílače Blansko-Veselice na kanálu 44 a zahrnuje široké spektrum 
televizních stanic NOVA CINEMA, SMÍCHOV, FANDA, TELKA, Pohoda-Relax a Pohoda-Rebel. 

Vzhledem k tomu, že vysílání sítě Multiplex 4 je šířeno alternativní sítí televizních vysílačů, diváci 
často nemají informaci o tom, že je zapotřebí v souvislosti s tím upravit směrování televizní antény. 
Ta bývá obvykle namířena na tradiční, desítky let provozované televizní vysílače. 

Divákům jako první krok doporučujeme, aby na svém televizním přijímači spustili manuální ladění 
na kanálu 44. Případně mohou volit automatické ladění. Vzhledem k tomu, že nový vysílač Blansko-
Veselice se nachází téměř na opačné straně než současný vysílač, na který mají obyvatelé Blanska 
natočenou domovní anténu, mělo by naladění nových stanic proběhnout bez problémů. Některé 
televizní antény totiž umí přijímat signál jak z hlavního směru, tak i ze zadního. 

Pokud by diváci měli problém s naladěním nových televizních stanic, doporučujeme mírnou korekci 
natočení antény na nový vysílač Blansko-Veselice, který se nachází na nedalekém kopci Veselice 
s rozhlednou Podvrší. Původní vysílač má natolik silný výkon, který by měl zaručit zachování i 
stávajících televizních stanic. Avšak upozorňujeme diváky, že některé antény nejsou schopny příjmu 
ze zadního směru. 

Pokud by stávající anténa nebyla dostačující pro příjem signálu, bude nutné pořízení nové antény a 
slučovače signálu, instalované směrem na nový vysílač. V případě, že není možné realizovat 
instalaci svépomocí, může divák kontaktovat infolinku provozovatele vysílání 595 694 660 nebo 
servisní firmu v místě bydliště. 

 

                                                                    Jakub Holas, mediální zástupce Madison Public Affairs s.r.o. 

                                                                    Opletalova 1441/19 110 00 Praha 1 

 

                                                                    Tel.: 251 091 283   Mobil: 775 422 578    Email: holas@madisonpa.cz 
 

 

 
 

VÁNOČNÍ STROM 
 
    Jako každoročně, tak i letos postaví Hospodářská a vzdělávací besídka ve spolupráci s Radou městyse 
Lysic v sobotu 30. listopadu vánoční strom. V neděli 1. prosince v 16 hodin jej starosta městyse Ing. Baláč za 
účasti pozvaných hostů slavnostně rozsvítí. V kulturním programu vystoupí dětský soubor místní základní 
školy pod vedením PhDr. Františka Paděry, Csc a Mgr. Pavly Nesnídalové. Akce bude spojena se sbírkou na 
humanitární účely. 
 
 
 
 
 

http://www.uschovna.cz/zasilka/P8XLJUA36RDYX8U3-CHM


 

ZO ČSCH Lysice oslavila 80 let od svého vzniku 
 
 
    Ve dnech 31.8. - 1.9. 2013 se uskutečnila v lysické sokolovně výstava k 80. výročí založení ZO Českého 
svazu chovatelů Lysice. Vystaveno bylo přibližně 250 kusů králíků, 55 voliér s drůbeží a 100 kusů holubů. 
Navíc zde bylo několik ukázkových nesoutěžních expozic akva-tera, exotů a včel. Akci předcházelo několik 
měsíců přípravy a mnoho brigádnických hodin spojených s vysokým nasazením všech členů napříč věkovým 
spektrem. Největší část práce vyvrcholila 30.8., kdy proběhlo od 8 hodin posuzování zvířat, což bylo velmi 
časově náročné, nicméně výsledky byly příznivé i pro naše členy. Sobotní večer doplnilo posezení s 
harmonikou, nedělní odpoledne ukázka výcviku psů. 

Součástí akce byla okresní soutěž, při níž mezi sebou soutěží organizace našeho okresu v 
odbornostech králíci, holubi a drůbež. Naše organizace nejvíce zazářila v odbornosti králíci, kde získala první 
místo s celkovým součtem bodů 1137 a pohár za první místo věnovaný městysem Lysice. Ani v udílených 
čestných cenách za konkrétní zvířata naši členové nezůstali pozadu. Pan Wölfl ji získal za kolekci velkých 
světlých stříbřitých se součtem bodů 381,5, pan Odehnal za francouzské berany divoce zbarvené se součtem 
bodů 379 a paní Komárková za stříbřité modré se součtem bodů 283,5. Celou akci se snažilo narušit počasí, 
ale zázemí sokolovny vše pojistilo. 

V neděli 1. září v 15 hodin proběhlo slavnostní vyhlášení výsledků za přítomnosti starosty městyse a 
předsedů základní, okresní a krajské organizace Českého svazu chovatelů. Po předání čestných cen a cen 
vítězným organizacím v okresní soutěži byly uděleny pamětní plakety zasloužilým členům naší základní 
organizace. Na závěr ještě došlo k udílení účastnických cen mladým chovatelům, kteří se nějakým způsobem 
podíleli na naší výstavě, protože těm patří budoucnost. 
      Orgánizátoři děkují všem, kteří se byť jen malou měrou zasloužili o vznik této jedinečné akce, městysi 
Lysice za neutuchající pochopení, finanční podporu a zapůjčení sokolovny. A nyní nezbývá než popřát naší ZO 
do dalších let jen zdar, sílu, chuť jít dál, nové cíle i chovatele a příznivce. 
        Na viděnou se těší lysičtí chovatelé příští rok koncem února na zimní výstavě. 
 
                                                                                     Za chovatele z Lysic a okolí  František Odehnal 
 


